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Opgemaakt door Mevr. M. Steenbergen 
Aanwezig Dhr. J. van  Iersel, (voorzitter), de heren G. v.d. Put (PvdA), mw.  D. 

Eikelenboom (SP), J. van Gulik (LRG), J. Swaans (VVD), M. van Oosterwijk, (Pro 
Actief Goirle), , mevr. M. de Groot (CDA) 
Griffier de heer B. Van ’t Westeinde 
Wethouder: dhr. Th. Van der Heijden 
Burgemeester: M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

dhr. W.Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is een afmelding binnengekomen van de 
heer Couwenberg. De agenda wordt vastgesteld.  
 
Agendapunt 2 
 

Vaststelling jaarstukken 2010 

Voorzitter Leidt de bespreking in. 
Dhr. v.d. Put Er is een bijeenkomst van het audit comité geweest. De accountant is vol lof 

over de jaarrekening. In het risicomanagement is een flinke stap vooruit gezet. 
Dit geldt ook voor het inkoop- en aan bestedingsbeleid. De gemeente Goirle 
staat er financieel goed voor. 

Mw. Eikelboom Uit de jaarrekening is te lezen dat er een golf van inbraken is geweest in Goirle. 
Is hier sprake van een gelijkmatige verdeling of van een tijdelijke piek? 

Dhr. v. Gulik Complimenten voor het stuk. Dit ziet er goed uit. Heeft graag wat meer 
toelichting op pag. 115 over de kwijtschelding van geldleningen. 

Dhr. Swaans Er is een overschot van 1,5  miljoen. Volgens de accountant hadden we dit 
eerder kunnen weten. De gemeente is aan de voorzichtige kant geweest. Er is 
een solvabiliteit van 50%. Dit is erg goed en bovengemiddeld t.o.v. andere 
gemeenten. De VVD is van mening dat we gestructureerder moeten werken aan 
het risicomanagement, hier is al een flinke stap in de goede richting mee 
gemaakt. 

Mw. de Groot Het CDA dankt voor de uitgebreide informatie. Deze ziet er goed uit. Het 
verslag van bevindingen was een goed hulpmiddel. Goirle heeft een toereikende 
financiële positie.  Het CDA heeft nog wat vragen over de overheveling van 
budgetten en de externe veiligheid. Het CDA is het eens met het voorliggende 
stuk. 

Wethouder v.d. Heijden Dank voor de complimenten. De lening sporthal is geboekt als reserve. Reserves 
kan de raad over beschikken. De accountant zegt dat het een voorziening is. 
Daarom is ervoor deze handelswijze gekozen. De planschades vallen vrij en 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 

 

 
 
 

   

Verslag commissie Algemene Zaken   
d.d. 16 juni 2011 

  

 

 2

worden overgeheveld naar de Algemene Weerstand Reserve. Indien we een 
planschade krijgen, dient deze uit deze pot betaald te worden. Bij de volgende 
BURAP’s moeten we scherper zijn, om zo overschotten te monitoren. De 
realisatie van de bezuinigingen moet goed gemonitord worden.  

Burgemeester Aan de veiligheid voor woninginbraken in 2010 is veel aandacht besteed. In het 
eerste kwartaal was een toename te zien in Riel en in het 2e kwartaal in Goirle. 
We kunnen spreken van een inbraakgolf. Er is gekeken naar het daderprofiel. Er 
zijn goed bezochte bijeenkomsten voor burgers geweest waar gewezen is op 
preventieve maatregelen die burgers zelf kunnen nemen om inbraak zoveel 
mogelijk tegen te gaan.   

Voorzitter B-stuk 
 
Agendapunt 3 1 ste bestuursrapportage 2011 

 
Mw. de Groot CDA neemt dit stuk voor kennisgeving aan. 
Dhr. Swaans Complimenten voor het stuk. VVD is van mening dat het jammer is van de 

prognose van € 149.000,-. We mogen hopen dat de inflatie niet toeneemt 
anders stijgende kosten. 

Dhr. van Gulik Blijven de overgehevelde budgetten geoormerkt voor de posten waar ze nu voor 
staan? 

Mw. Eikelenboom Hoe is het met de overlast gevende jeugd afgelopen? Zijn de incidenten nu ook 
afgenomen? 

Burgemeester De groep van overlast gevende jeugd is flink in aantal teruggelopen. We 
proberen met de ketenpartners oplossingen te vinden voor deze groep. 

Wethouder v.d. Heijden De inflatie is inderdaad een zorgenkind voor de begroting. Er is rekening 
gehouden met 1,5 %. Elke 0,5 % inflatieverhoging kost ons  33.000,-. 
Vraag dhr. v. Gulik: de posten die overgeheveld worden blijven geoormerkt voor 
die post. Ze staan tijdelijk op reserve en daarna zetten we ze weer terug. 

Voorzitter A-stuk 
 
 
 
Agendapunt 4 Afwegingsnotitie Brandweerkazerne Goirle-Riel 

 
Burgemeester  Geeft een toelichting ter verduidelijking van het raadsvoorstel. Aan de raad 

wordt gevraagd een afweging te maken voor optimale huisvesting van de teams 
van de brandweer van Riel en Goirle en een keuze te maken uit de opties en een 
voorbereidingskrediet te voteren. 

Dhr. v. Oosterwijk Het is een heldere en duidelijke notitie. Het PAG kan de conclusie 
onderschrijven.  
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Dhr. v. Gulik Sluit hierbij aan. LRG kan instemmen met de conclusie. 
Dhr. Swaans De VVD sluit zich ook hierbij aan en is van mening dat het een perfect voorstel 

betreft. 
Mw. de Groot Het CDA is van mening dat de afwegingsnotitie wel iets minder uitgebreid had 

gemogen. Het CDA sluit zich bij vorige sprekers aan. 
Dhr. v.d. Put Sluit zich aan bij mw. de Groot. De afwegingsnotitie had wel wat compacter 

gekund. De PvdA stemt in met de conclusie. 
Voorzitter A-stuk 
 
Agendapunt 5 Wijziging gemeenschappelijke regeling veiligheidsregio Midden- en 

West-Brabant 
 

Burgemeester In het raadsvoorstel staat dat de raad toestemming moet verlenen met de 
regeling en dit is niet expliciet in het besluit opgenomen. Dit wordt gewijzigd en 
ook de datum van de raadsvergadering en het lettertype. Er komt een nieuw 
raadsvoorstel naar u toe. 

Dhr. Swaans VVD sluit zich aan bij het advies van de VNG.  
Mw. de Groot Het CDA ook. 
Voorzitter A-stuk 
 
 
Agendapunt 6 Regionaal beleidsplan 2011-2015, regionaal risicoprofiel, dekkings- en 

spreidingsplan, jaarrekening 2010 en de begroting 2012 veiligheidsregio 
 

 Er zijn geen vragen. Het CDA en de VVD onderschrijven de conclusie en gaan 
akkoord. 

Voorzitter A-Stuk 
 
Agendapunt 7  Rekenkamerbrief quick scan Collegeprogramma 2010 – 2014 en 

programmabegroting 2011 
 

Dhr. v.d. Put De brief is besproken in het auditcomité. Het auditcomité, vertegenwoordigers 
van het college en ambtenaren constateren dat er verbeterpunten moeten 
plaatsvinden en dat er stappen voorwaarts gezet kunnen worden. In de 
vergadering van het auditcomité van 5 oktober gaan we hier verder over praten. 
Wij zullen u dan informeren. 

Dhr. v. Oosterwijk Bij het behandelen van het bestuursprogramma in de raad heeft u al gehoord 
van mijn partij dat we het jammer vonden dat het programma niet vastgesteld 
werd in de raad maar enkel voor kennisgeving werd aangenomen. Voor het 
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collegeprogramma gold hetzelfde. De Rekenkamercommissie constateert dat 
een controlerende taak van de raad start met een goede invulling van de 
kaderstellende rol bij het vaststellen van het collegeprogramma. We moeten 
helaas constateren dat die voortvarende start van de controlerende rol ons niet 
gegund is geweest. Pro Actief Goirle denkt dat dit helaas consequenties kan 
hebben. 

Dhr. Swaans Is blij dat het financiële traject beter is aangepakt. 
Mw. de Groot Het CDA herkent zich in de inhoud van de brief. Echter niet alles is te meten in 

de praktijk. Het is een prima idee dat het auditcomité ernaar kijkt.  
  
 
Agendapunt 8 Raadsagenda/raadsplanning 

 
Dhr. van Gulik Wanneer komt er een evaluatie van de pilot bemoeizorg?  
Mw. de Groot Als we deze voorliggende planning volgen is het CDA tevreden. 
Burgemeester Toezegging: de evaluatie van de pilot bemoeizorg wordt aan het verslag 

toegevoegd.  
 
 
Agendapunt 9 Verslag commissie Algemene Zaken van 12 mei 2011 

 
 Verslag wordt vastgesteld en toezeggingen worden doorgelopen. 
 
Agendapunt 10 Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 

 
Burgemeester We betalen vanaf januari aan RADAR € 8.000,-  omdat zij voor de gemeente 

optreden als meldpunt voor discriminatie.  ER is tussendoor enkele keren 
contact geweest tussen gemeente en RADAR. Het is niet duidelijk of we een 
jaarverslag van hun krijgen. In 2010 zijn er twee klachten binnengekomen. 
Goirle zit hierbij aan de onderkant in vergelijking met andere gemeenten nl. 
0.09%. Aan het eind van dit jaar zal ik u informeren hoeveel klachten er in 
2011 zijn binnengekomen. 

 
Agendapunt 11 Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 

 
Dhr. v. Gulik Geeft aan dat dhr. Schellekens schriftelijke vragen heeft gesteld over de 

opening van AH op zondag. Hierop is antwoord gekomen waarvoor dank. Echter 
op Hemelvaartsdag was deze ook open. Ze hadden alleen volgens de 
zondagopenstelling open mogen zijn vanaf 16.00 uur. Het bleek dat ze de hele 
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dag open zijn geweest. Wordt hier vanuit de gemeente gehandhaafd? 
Burgemeester Dit is geconstateerd en er wordt vanuit de gemeente in een gesprek duidelijk 

gemaakt dat dit niet de bedoeling is en de zondagopenstelling gevolgd dient te 
worden. 

 
Agendapunt 12 Stukken ter kennisname 

 
Mw. de Groot Burgerjaarverslag: het CDA is het in de kern eens met de vaste brievenschrijver 

van het Goirles Belang. 
 
Agendapunt 13 Rondvraag 

 
 Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van 1 
september 2011. 
 
Voorzitter,     Griffier, 

 
 
 
Dhr. J. van Iersel     Dhr. B. van ‘t Westeinde 



 

 
Datum Waar Wat Wie Uiterste 

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

16-6-
2011 

Cie AZ Het raadsbesluit met betrekking tot de brandweerkazerne wordt 
aangevuld op basis van het advies van de commissie om te kiezen voor 
de optie renovatie Kazerne Goirle / handhaven kazerne Riel 

Burgemeester Bij verzending 
raadsvoorstel 

 

16-6-
2011 

Cie AZ In het raadsvoorstel Gemeenschappelijke Regeling Veiligheidsregio 
wordt een aantal zaken gecorrigeerd met betrekking tot data, 
vormgeving en het te nemen besluit 

Burgemeester Bij verzending 
raadsvoorstel 

 

16-6-
2011 

Cie AZ Aangegeven wordt hoe het staat met de planning van het voorstel met 
betrekking tot de pilot bemoeizorg 

Burgemeester Bij verslag Vóór de eerst volgende cie AZ 
(sep '11) zal raadsinformatie 
worden verstrekt. 

17-2-
2011 

Cie AZ Nota weerstandsvermogen en risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens schema p.20 uit de nota), worden 
nog in beeld gebracht 

Wethouder 
Van der 
Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan 

17-2-
2011 

Cie AZ Nota weerstandsvermogen en risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog voorgelegd  

Wethouder 
Van der 
Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding 
controleplan 

25-11-10 
 
 

16-6-11 

Cie AZ 
 
 
Cie AZ 

Positioneringsonderzoek: Een uitvoeringsplan wordt gemaakt waarin 
wordt aangegeven welke activiteiten n.a.v. deze nota worden 
uitgevoerd. Wordt gemeld in presidium 

Wethouder 
Van der 
Heijden 

 Tijdens commissie AZ van 17 
februari is toegezegd dat het 
uitvoeringsplan volgt in mei/juni. 
16-6: Volgt later dan 
aanvankelijk was voorzien. 
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